
 

 

 

NM skøyter herrer, Harstad Stadion 1962. 
- Foto: John Berthung/Harstad Tidende/Sør-Troms Museum (Opphavsrett) 

 

PROTOKOLL ÅRSMØTE 
HARSTAD IR 10.4.25. 

Protokollen er ført iht vedtatt forretningsorden på årsmøtet. 
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Sak 1 - Godkjenning av de fremmøtte representantene 

Det er 87 stemmeberettigede til stede. 

Følgende hadde ordet i saken: 
Mette Stattin, IK Hind. 
Trond Heide Henningsen, Lia-Brage. 

Det anføres i protokollen at idrettslagene plikter å følge NIFs lov ift kjønnsbalanse. 
 
Vedtak: 
De fremmøtte representantene ble godkjent. 

Sak 2 - Valg av dirigent 

Styreleder Knut Bjørklund foreslo Hans-Petter Vabog. 

Vedtak: 
Hans-Petter Vabog ble valgt som dirigent. 

Sak 3 - Valg av protokollfører 

Styreleder foreslo daglig leder Jan Inge Hansen med støtte fra Kjell Arvid Andersen. 

Vedtak: 
De to ble valgt som protokollførere. 

Underveis i møtet valgte Kjell Arvid Andersen å trekke seg fra og støtte arbeidet med 
protokollskriving.  

Sak 4 - Velge to representanter til å underskrive protokollen 

Styreleder foreslo Pål Skavås og Gunn-Hilde Sydow. 

Vedtak: 
De to ble valgt til å underskrive protokollen. 

Sak 5 – Godkjenne innkallingen  

Vedtak: 
Innkallingen ble godkjent. 

Sak 6 – Godkjenne sakslisten 

Møteleder gikk gjennom sakslisten. Styret trekker den delen av sak 11-7 som omhandler 
endringer i tabellen for representasjon til årsmøtet. 

Vedtak: 
Sakslisten ble godkjent med den endringen som fremkom til sak 11.7. 
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Sak 7 – Godkjenne forretningsorden 

Fremlagt forretningsorden er iht NIF standard. 
Møteleder spurte deretter om det var forslag til tellekorps. Forslag på Gunnar Lødding                        
og Lisa Bjerke. 

Vedtak: 
Forretningsorden og tellekorps ble godkjent. 

Sak 8 – Behandle årsberetning 

Årsberetningen ble gjennomgått. 

Følgende hadde ordet i saken: 
Kjell Arvid Andersen, Harstad volleyballklubb 
Ole A. Andersen, Harstad Skøyteklubb 

Tilleggsforslag fra Kjell Arvid Andersen om at navn på trenere og ledere også 
fremkommer i pkt 3,6 om paraidrett. 

Vedtak: 

Årsberetningen ble vedtatt med at pkt 3,6 tilføyes med navn på trenere og ledere. 

Sak 9 – Behandle idrettsrådets årsregnskap herunder revisors  
   beretning og kontrollutvalgets beretning 

Regnskapet, revisors beretning og kontrollutvalgets beretning ble gjennomgått og viser 
et overskudd for 2024 på 202 135.-. Overskuddet skyldes to hoved forhold, 4 måneder 
uten daglig leder og også gratis lån av kontor hos HSI i samme periode. 

Styrets forslag til vedtak. 
Styret foreslår at regnskapet, revisors beretning og kontrollutvalgets beretning    
godkjennes. 

Vedtak: 

Regnskap, revisors beretning og kontrollutvalgets beretning ble godkjent. 

Sak 10 - Behandle forslag til handlingsplan 

Forslag til handlingsplan ble gjennom gått. 

Følgende hadde ordet i saken: 

Kjell Arvid Andersen, Harstad volleyballklubb 
Knut Bjørklund, styreleder 
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Trond H. Henningsen, Lia-Brage 
Mette Stattin, Ik Hind 

Tilleggsforslag fra Kjell Arvid Andersen. 
Styret skal arbeide aktivt mot splittelse i idretten i kommunen. 

Vedtak: 

Tilleggsforslaget ble vedtatt. Handlingsplanen ble vedtatt med tilleggsforslaget som tas 
inn i planen. 

Sak 11 - Behandle innkomne forslag 

11.1.  Styrets forslag til ny anleggsplan for Harstad idrettsråd. 

 

Styreleder gjennomgikk forslaget til ny anleggsplan for Harstad idrettsråd. 

Følgende hadde ordet i saken: 
Knut Bjørklund, Styreleder 
Ludvig Forthun, Harstad ishockeklubb 
Odd Magne Utnes, Harstad padleklubb 
Stig Lilleng, Harstad Pistolklubb 
Ole Andreassen, Harstad Skøyteklubb 
Kjell Arvid Andersen, Harstad volleyball klubb 
Aigin Bakkehaug, Medkila skilag 
Mette Stattin, Ik Hind 

Sak 11-1 ble sett i sammenheng med sakene 11.2, 11.3, 11.4 og 11.5. Disse sakene ble 
presentert under sak 11.1. 

Det ble fremsatt tilleggsforslag fra Aigin Bakkehaug, Medkila skilag: 
Under punktet arealplanlegging tas det med rulleskianlegg. 
 
Det ble fremsatt tilleggsforslag fra Bjørn Tyldum, Harstad IL og Arne Bratsberg, FK 
Landsås, dette på vegne av fotballklubbene: 
Prioriteringsrekkefølgen må ikke være et hinder for utvikling av anlegg med lavere 
prioritet og større fremdrift. 

Vedtak:  

De to tilleggsforslagene ble vedtatt. Anleggsplanen ble vedtatt og de to 
tilleggsforslagene tas inn i anleggsplanen. 

11.2. Felles forslag fra fotballklubbene tilknyttet prosjekt Hinnøyhallen.  

Storhall fotball ønskes øverst på prioritetslisten. 

På vegne av forslagsstillerne trakk Arne Bratsberg, FK Landsås forslaget.   
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11.3. Felles forslag fra Medkila skilag og Kilkam.  

Etablering av rulleskianlegg tas inn i anleggsplanen. 

Forslaget er tatt inn i anleggsplanen i styrets forslag 11.1. Det ble også tatt inn et 
tilleggsforslag i sak 11.1 som omhandler rulleskianlegg.  

Vedtak: 

Forslaget ble vedtatt. 

11.4 Forslag fra Harstad innebandyklubb.  

Vurdering av oppgradering av Harstadhallen for å øke levetiden tas inn i anleggsplanen. 
Etablering av nærmiljøanlegg med utendørs innebandybane tas inn i anleggsplanen. 

Forslagene er tatt inn i anleggsplanen i styrets forslag 11.1. 

Følgende hadde ordet i saken: 
Geir Arne Johnsen, Harstad innebandyklubb. 

Vedtak: 

Forslaget ble vedtatt.  

11.5 Forslag fra Harstad klatreklubb 

Klatreanlegg tas inn i anleggsplanen, enten som et frittstående anlegg eller som del av 
annen anleggsutbygging.  

Forslaget er tatt inn i anleggsplanen i styrets forslag 11.1. 

Følgende hadde ordet i saken: 
Ruben Hansen, Harstad Klatreklubb 
Ludvig Forthun, Harstad ishockey klubb 

Vedtak: 

Forslaget ble vedtatt. 

11.6 Styrets forslag på fordeling av LAM 

Styreleder redegjorde for styrets anbefaling. 

Følgende hadde ordet i saken: 
Knut Bjørklund, styreleder 
Gunn Elin Fedreheim 
Stian Evensen, Harstad Cyckleklubb 
Pablo Vargas, Troms idrettskrets. 
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Repr fra TIK anbefalte årsmøte at prosentfordelingen mellom aldersgruppene ble 
presisert i vedtaket.  
 
Stian Evensen fremmet et tilleggsforslag. 
Styret utarbeider kriterier, men intensjonen er å stimulere lagt til å ha aktivitet for de som 
står utenfor idretten. Ordningen for LAM prosjektmidler kontinueres. Forslag inntil 5% av 
LAM. 

Vedtak: 

Tilleggsforslaget ble vedtatt. 
LAM fordeles basert på medlemstall, og skal tilfredsstille de fordelingskriterier som 
settes fra NIF.  
Prosentvis fordeling aldersgrupper 33 % 6-12 år og 47 % 13-19 år. 
5% fordeling til idrettsrådet videreføres. 
Det settes av 20 000.- som en direkte støtte til idrettslag som har organiserte aktiviteter 
for å skape inkludering av parautøvere med flere. 
Ordningen for LAM prosjektmidler kontinueres. Forslag inntil 5% av LAM.  

11.7 Styrets forslag til ny lov for HIR 

Styreleder redegjorde for ny lovnorm fra NIF som igjen leder til at idrettsrådet må ta 
denne i bruk. 

Vedtak: 

Ny lov for HIR ble vedtatt. 

11.8 Forslag fra TFBIK på instruks for valgkomiteen  

Styreleder gjennomgikk forslaget. 

Vedtak: 

Valgkomitéen skal arbeide for et styre sammensatt av ulike idretter, små og store 
idrettslag, særidrettslag, fleridrettslag og bedriftsidrettslag. Valgkomiteen skal arbeide 
for at styret er sammensatt med komplementær kompetanse innenfor områder som 
styreerfaring, utøvererfaring, anleggserfaring og erfaring med strategi utvikling, samt god 
kunnskap om idretten.  

Sak 12 - Budsjett. 

Styreleder gjennomgikk budsjettet.  

Vedtak:  

Budsjettet ble vedtatt.  
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Sak 13 – Valg. 

Valgkomitéen var ikke representert på årsmøtet. Dirigenten leste opp valgkomitéens                    
innstilling og hvordan de har jobbet. 

13 (a) Valgkomiteens innstilling på styret og kontrollutvalg.  

Styret:  

Leder: Knut Peder Bjørklund, Harstad damefotball. Ikke på valg  

Har 1 år igjen av valgt periode.  

Nestleder: Lillibeth Ayson Iversen, Harstadsvømmeklubb. Gjenvalg 2.år  

Ønsker gjenvalg for 2 nye år  

Styremedlem: Kenneth Mågø, Harstad idrettslag. Ikke på valg  

Har 1 år igjen av valgt periode.  

Styremedlem: Øyvind Sletten, Harstad cykleklubb. Ikke på valg  

Har 1 år igjen av valgt periode.  

Styremedlem: Mette Stattin, IK Hind. Ny 2.år  

Erstatter Elin Westvik fra HHK.  

Styremedlem: Margrethe S. Arentsen, Bedriftsidretten. Gjenvalg 2.år  

Ønsker gjenvalg for 2 nye år.  

Ungdoms, rep: Solveig Christensen, Harstad IBK. Ikke på valg  

Har 1 år igjen av valgt periode.  

1 varamedlem: Gunn Ellen Krøtø, Lia Brage. Ny 2.år  

Erstatter Monica Lindstrøm, HHK.  

2 varamedlem: Odd K. Ness, Brage Trondenes. Gjenvalg 2.år  

Ønsker gjenvalg for 2 nye år.  

Kontrollkomite:  

Trond H.Henningsen, Lia Brage. Nyvalg for 2 år.  

Trond Viggo Opdahl, Harstad Alpinklubb. Gjenvalg 2 år.  

Mona Fagerland, Harstad Skøyteklubb. Gjenvalg 2 år. 

Vedtak.  

Valgkomitéens innstilling ble vedtatt. 
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13 (b) Representanter til idrettsting m.v. 

Styret gis fullmakt til å oppnevne representanter til idrettsting m.v. 

Vedtak:  
Forslaget ble vedtatt. 

13 (c) Styrets innstilling til valgkomité. 

Leder Ole A. Andreassen, Harstad Skøyteklubb. 
Medlem Monica Lindstrøm, Harstad Håndballklubb. 
Medlem Siv J. Storli Olsen, Lia-Brage. 
Varamedlem Eirin C. Gabrielsen, Harstad Svømmeklubb. 

Vedtak: 

De ble valgt som valgkomite. 

 

Harstad 10.4.25. 

 

Jan Inge Hansen 

Protokollfører 

 

Underskrift protokoll. 

 

Gunn-Hilde Sydow      Pål Skavås 
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